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VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN 30 MEI 2022  

 

1. Einde lidmaatschap cultuurraad 

 

Het huishoudelijk reglement voorziet dat het zonder verwittigen afwezig zijn gedurende 3 

opeenvolgende vergaderingen automatisch een einde maakt aan het lidmaatschap van de 

cultuurraad. Dit betekent dat Leen Van Beek en Michel Mol uitgesloten worden. Walter zal 

de betrokken leden per mail informeren. Ze kunnen in beroep gaan als ze dat wensen.   

 

2. Goedkeuring verslag van de vorige vergadering (14 maart 2022)  

 

Het verslag wordt goedgekeurd zonder opmerkingen.  

 

• Vraag naar stand van zaken WinterWarm? Nog geen feedback gekregen van de 

Warande. Cindy informeert bij de Warande. 

 

• 50-jaar FMC, project is lopende: aantal knopen moeten doorgehakt worden. Ideeën: 

publieksactiviteit op zaterdag 15 oktober: wandeling met kunstinterventies, 

workshops, officieel programma. Meer nieuws volgt als er meer info beschikbaar is. 

 

3. Stand van zaken interim voorzitter 

Voorlopig nog geen nieuwe kandidaat. Bie Siegers heeft op zich wel interesse maar zit 

zelf verveeld met het feit dat ze weinig aanwezig kon zijn de voorbije periode. De 

aanwezige leden vinden Bie wel een goede keuze ondanks haar gevoel. Ze zijn blij met 

de kandidatuur. 

4. Ontslag Reimonda van Goidsenhoven – vervanging in de adviescommissie 

subsidies 



Reimonda moet vervangen worden in de adviescommissie. Bea neemt haar plek in. Yo 

vervangt Bea als plaatsvervanger. Cindy geeft de wijziging door. 

5. Evaluatie netwerkmoment van 11 mei ‘22 

• Positieve reacties, er werd zeker ook een bereidheid van de verenigingen 

waargenomen om deel te nemen aan de geplande uitwisseling met de cultuurraad. 

 

• Bedoeling netwerkmoment is minder inhoudelijk en meer netwerken / verbinden met 

andere verenigingen. Timing 1 uur info en 1 uur netwerkmoment is goed gelukt. Het 

verbinden met andere vrijwilligers (door van de tafel te komen) lukte minder goed. 

Misschien in de toekomst beter uitsluitend partytafels voorzien? Bedenking dat de 

leeftijd van de vrijwilligers dit niet altijd toelaat. Eventueel in de toekomst andere 

methodieken inzetten om het netwerken te bevorderen? 

 

• Brainstorm over de uitwisseling cultuurraad – verenigingen: 

o Is de cultuurraad een verplicht nummer of niet? Voor sommigen toch wel een 

verplicht nummer: het idee dat ze er moeten zijn om vragen te kunnen 

stellen, iets gedaan te kunnen krijgen.  

o Doel cultuurraad: mee vorm geven aan het cultuurbeleid van de gemeente. 

Hebben verenigingen daar wel nood aan? 

o Cultuurraad is een adviesraad, geen mandaat om dingen te organiseren. 

Sommige leden van de cultuurraad betreuren dit. Ze vragen zich af of het 

gemeentebestuur een professioneel aanbod in de ontmoetingscentra kan 

organiseren (1 activiteit per deelgemeente/OC), eventueel in samenwerking 

met de culturele centra in de buurt? Tot nu toe een heel bewuste keuze van 

het gemeentebestuur om dit niet te doen. Intussen vult WinterWarm de nood 

aan professionaliteit zeker al in. Wie vindt dit belangrijk? Enkel  bepaalde 

leden van de cultuurraad, alle verenigingen, inwoners? Zijn er misschien 

andere belangrijke noden die meer aandacht vragen? Hebben al onze 

inwoners voldoende toegang tot alle activiteiten? Zijn er mensen die uit de 

boot vallen?  

o Mogelijke topic ‘de subsidies’? Er zijn immers geen aanvragen voor de tweede 

periode ingediend. Moeten we ons daar zorgen over maken? Ook iets om mee 

te nemen? SDG’s bijvoorbeeld moeilijk te realiseren. Misschien zijn er nog 

veel verenigingen die een afwachtende houding aannemen na Corona?  

o De meningen over de uitwisseling organiseren zijn verdeeld. Niet iedereen is 

overtuigd van het nut. Het doel zou kunnen zijn om te inventariseren wat er 

leeft binnen de verenigingen, hoe zien zij de toekomst, waar lopen zij 

tegenaan, hoe kan de cultuurraad ondersteunen …? 

o Er zijn ook nog wat vragen over de aanpak. Welke verenigingen samen 

zetten? Hoe organiseren?  

o Voorstel: polsen bij de verenigingen zelf of zij de behoefte hebben via een 

digitale vragenlijst. 

 

6. Evaluatie viering uitzonderlijke culturele prestaties van 25 mei ‘22 

• Hapjes waren volgens sommige leden aan de beknopte kant. Suggestie toekomst: 

zelf broodjes smeren of nog beter chips op tafel 

• Super hulp van de Kastelse Biervereniging! Ook Yo heeft de presentaties super goed 

gebracht en Walter heeft ze prima voorbereid. 

• Nieuwsgierig of de verenigingen ook zonder de subsidie in de toekomst hun leden 

zullen vieren 

• Alternatief voor de viering moet nog uitgewerkt worden. Budget en uitvoering is 

voorzien vanaf 2023. De cultuurdienst start in het najaar met het uitwerken van het 

nieuwe concept. 

 

6. Selectie van de eerste dorpsdichter 

• Zes inzendingen die beoordeeld moesten worden 



• Jury is redelijk vlot unaniem tot een advies gekomen en schepencollege heeft 

vandaag beslist 

• Meer info volgt binnenkort 

• Dorpsdichter zal aangesteld worden vanaf september voor een periode van twee jaar 

 

7. Rondvraag 

 

Geen variapunten. 

 

Volgende vergaderingen van de cultuurraad:  

 

• Maandag 26 september ’22 – 19u30 in OC Kasterlee 

• Maandag 14 november ’22 – 19u30 in OC Kasterlee 

 

De interim secretaris        De interim voorzitter 

Cindy Van den Heuvel       Walter Leysen 

 

 

 

 

 


